

Konzultácia č. 8

[Meeting 23.11.2021 - 10.week]

NA COM SME PRACOVALI

- About us - deadbuttons
- Vylepšovanie UI
- Spojazdnenie zabudnutého hesla (budeme dorabat modálne okna)
- Uprava chatroomky
- Kvalita kodu, refaktoring
- Spojazdnenie serveru, čistenie starsich balickov(starsie ako 10 dni sa vymaze automaticky)

STYL PISANIA KODU/KONZISTENTNOST

- Rozne ludia maju rozne styly implementacie
- Dochadza k miesaniu stylov
- Bolo by dobre zdokumentovat
- Snazime sa zachovat konzistentnost - reviewer

ORGANIZACIA

- Aktualny stav: Kazdy pouzivatel moze mat iba jednu organizaciu
- Nebol dovod nato, to umoznovat, zbytocne by sa to komplikovalo
- Skupinova komunikacia by tam mala byt
- Licencia by sa platila na celu organizaciu (niekto pracuje ako kontraktor, ma svoj vlastny profil - LIC INDIVIDUAL, firma - sama plati za priestor ORGANIZACIU)
- Dovod: striktno oddelene z pohladu bezpecnosti (aby sa nepomiesala robota)
- Firmy v oblasti vyvoja HW su citlive na bezpecnost

EMAILY

- Ma svoj mail? Odkial posielat emaily -> domena

TO DO:

- Invity do organizacie (status, odovzda od pouzivately)
- TABULKY
- Spravit tabulky pre privatne[user ID]/org repozitare[org ID]
- Jedna tabulka pre vsetky tab - atrib [1bajt flag], ID user/org
- Ownertype a ownerID ?
- Transferovat ownership repozitaru mozem iba ak som vlastnik
- User management - ucitel, student, admin, individual..
- 20 GB malo - mozme poziadat o zvacsenie ak treba
- BUG s editorom (Kamil) volania sa zasekavaju?
- Refaktoring, bug fixing, dokumentacia - IMPORTANT
- Dokumentovat deploy serveru

- Nemali by tam byt zbytocne tabulky podobne s malymi zmenami - redundacia